
Протокол № 39

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 06 грудня 2018 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5) 
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович.

Відсутні:   (3)
Кайдаш Юрій Анатолійович;
Дичко Анатолій Дмитрович;
Могилей Михайло Миколайович;
Здебська Валентина Павлівна.

В засіданні постійної комісії взяли участь:
керуючий  справами  виконавчого  апарату  обласної  ради  Тимофієва

Наталія Григорівна;
помічник  депутата  Кіровоградської  обласної  ради  Кайдаша  Ю.А.  –

Дзядух Василь Онисимович;
помічник  депутата  Кіровоградської  обласної  ради  Погребнюка  А.А.  –

Скорупо Володимир Олегович;
помічник  депутата  Кіровоградської  обласної  ради  Степури  І.С.  –

Хандусенко Наталія Андріївна;
заступник  начальника  юридичної  служби  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”

Слюсар Олександр Володимирович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про обласний бюджет на 2019 рік.
Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту

фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про  доповнення  до  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2018 рік.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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4. Про програму економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області на 2019 рік.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

5. Про  затвердження  Порядку  встановлення  лімітів  на  використання
природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів  природно-  заповідного
фонду місцевого значення.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

6. Про заяву громадянина Ярмоцика О.К.
Інформує: Ярмоцик Олександр Костянтинович – житель м.Знам'янка

Кіровоградської області

7. Про місцеві водозабори м. Кропивницький.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного

комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

8. Про план роботи Кіровоградської обласної ради на 2019 рік.
Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – заступник голови постійної

комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів

9. Про план роботи постійної  комісії  обласної  ради з питань житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів
на 2019 рік.

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – заступник голови постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів

Ревенко Н.О. - внесла пропозиції проголосувати за пропонований проект
порядку денного засідання. 

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Ревенко  Н.О.  -  зважаючи,  що  громадянин  Ярмоцик  О.К.  перебуває  в
обласній раді з самого ранку, щоб його довго не затримувати, беручи до уваги, що
всі  запрошені  на  розгляд  шостого  питання  порядку  денного  “Про  заяву
громадянина  Ярмоцика  О.К.”  присутні  внесла  пропозицію  внести  зміни  до
порядку денного засідання, поставивши зазначене питання першим. 

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”- 0 осіб
“не голосував”-1 особа  (Довбиш І.І.)  
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(Згідно з пунктом 3.12.3. Регламенту Кіровоградської обласної ради рішення
з  процедурних  питань  приймаються  однією третиною  голосів  депутатів  ради,
присутніх на засіданні).

1. Про заяву громадянина Ярмоцика О.К.
Слухали: інформацію  –  жителя  м.Знам'янка  Кіровоградської  області

Ярмоцика Олександра Костянтиновича стосовно спору між ним та обласним
комунальним  виробничим  підприємством  “Дніпро-Кіровоград”  з  приводу
надання  та  оплати  послуг  з  водопостачання  та  водовідведення,  надання
підприємством відповідей на його звернення оформлених не належним чином,
не в повному обсязі тощо, а також стосовно здійснення контролю постійною
комісією  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва  та  використання  природних  ресурсів  за  виконанням  рішення
обласної  ради від 20 травня 2016 року № 82 “Про затвердження нормативів
питного водопостачання населення в населених пунктах, що обслуговуються
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.  

Брали  участь  в  обговоренні: Ревенко  Н.О.,  Ілик  Р.І.,  Слюсар  О.В.,
Монашок М.Д., Довбиш І.І., Погребнюк А.А., Ратенко С.Л.

За  результатами  обговорення  заступник  голови  постійної  комісії
поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Взяти до уваги інформації  Ярмоцика Олександра Костянтиновича –
жителя  м.Знам'янка  Кіровоградської  області,  Ілика  Романа  Ігоровича  –
генерального  директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства
“Дніпро-Кіровоград”.

2. Рекомендувати обласному комунальному виробничому підприємству
“Дніпро-Кіровоград” надати постійній комісії обласної ради з питань житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів
відповіді  стосовно  питань  порушених  у  зазначених  заявах  громадянина
Ярмоцика О.К., звернувши особливу увагу на пункти 2-6 “Доповнення до заяви
№ Я-113/04.01-02  від  15.11.2018”  від  30 листопада  2018 року
№ Я-113/04.01-02.

3. Рекомендувати обласному комунальному виробничому підприємству
“Дніпро-Кіровоград” на даному прикладі проаналізувати аналогічну ситуацію з
іншими споживачами послуг, що надаються підприємством.

4. За  результатами  опрацювання  наданих  матеріалів  повторно
розглянути порушене питання на засіданні  постійної  комісії  обласної  ради з
питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів за участю Ярмоцика Олександра Костянтиновича – жителя
м.Знам'янка Кіровоградської  області,  Ілика Романа Ігоровича – генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 293 (додається)
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2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Слухали: інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича  -  директора
департаменту фінансів Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року № 414 “Про
обласний бюджет на 2018 рік”.

Брали  участь  в  обговоренні: Погребнюк  А.А.,  Ревенко  Н.О.,
Тимофієва Н.Г.

За  результатами  обговорення  заступник  голови  постійної  комісії
поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року № 414 “Про
обласний бюджет на 2018 рік” та запропонований проект рішення.

Голосували: “за”-4 особи
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення не прийнято.

3. Про обласний бюджет на 2019 рік.
Слухали: інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича  -  директора

департаменту фінансів Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
обласний бюджет на 2019 рік.

За результатами розгляду інформації  заступник голови постійної  комісії
поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

обласний бюджет на 2019 рік та запропонований проект рішення.
Голосували: “за”-4 особи

“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення не прийнято.

4. Про доповнення до програми економічного і соціального розвитку
Кіровоградської області на 2018 рік.

Слухали: інформацію  Рахуби  Ніни  Афанасіївни  –  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  доповнення  до  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2018 рік.

Брали участь в обговоренні: Довбиш І.І., Ревенко Н.О., Монашок М.Д.
За  результатами  обговорення  заступник  голови  постійної  комісії

поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

доповнення до програми економічного і  соціального розвитку Кіровоградської
області на 2018 рік та запропонований проект рішення.

Голосували: “за”- 4 особи
“проти”- 1 особа  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-  0 осіб

Вирішили:  Рішення не прийнято.

5. Про програму економічного і соціального розвитку Кіровоградської
області на 2019 рік.

Слухали: інформацію  Рахуби  Ніни  Афанасіївни  –  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  програму  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2019 рік.

Брали  участь  в  обговоренні: Ревенко  Н.О.,  Погребнюк  А.А.,
Ратенко С.Л.

За  результатами  обговорення  заступник  голови  постійної  комісії
поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2019 рік та запропонований проект рішення.

Голосували: “за”-4 особи
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення не прийнято.

6. Про затвердження Порядку встановлення лімітів на використання
природних ресурсів у межах територій та об’єктів природно- заповідного
фонду місцевого значення.

Слухали: інформацію  Ковтунова  Олександра  Володимировича  –
директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  про  затвердження  Порядку  встановлення
лімітів  на  використання  природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів
природно- заповідного фонду місцевого значення.

Брали участь  в  обговоренні: Довбиш І.І.,  Ревенко  Н.О.,  Ратенко  С.Л.,
Тимофієва Н.Г., Погребнюк А.А., Монашок М.Д.

За результатами обговорення заступник голови постійної комісії зачитала
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

затвердження Порядку встановлення лімітів на використання природних ресурсів
у межах територій та об’єктів природно- заповідного фонду місцевого значення та
запропонований проект рішення.
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Також Ревенко Н.О. враховуючи, що у проекті рішення замість посилання
на статтю 9-1 міститься технічне помилкове посилання на статтю 91
Закону України “Про природно-заповідний фонд України”, яка взагалі відсутня
у  даному  нормативно-правовому  акті,  внесла  пропозицію  проголосувати
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  при  розгляді  порушеного  питання  на  пленарному

засіданні обласної ради внести зміни до констатуючої частини проекту рішення -
слова “статті 91” замінити словами “статті 9-1” і далі за текстом.

3. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про
затвердження Порядку встановлення лімітів на використання природних ресурсів
у межах територій та об’єктів природно- заповідного фонду місцевого значення та
запропонований проект рішення із врахуванням рекомендації постійної комісії.

Голосували: “за”-4 особи
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення не прийнято.

Зважаючи, що невірні посилання актів органів місцевого самоврядування
на  норми  законодавства  України,  інших  нормативних  актів  неприпустимі,
беручи до уваги, що уточнення посилань на нормативно-правові та нормативні
акти  не  може  вважатися  “редакційною  правкою”,  а  тому  потребують
документального  оформлення  із  зазначення  причин  пропонованих  змін  та
суб'єкта  їх  внесення,  Ревенко  Н.О.  внесла  пропозицію  -  у  день  пленарного
засідання  21-ї  сесії  обласної  ради  сьомого  скликання  провести  засідання
постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва  та  використання  природних  ресурсів  на  якому  повторно
розглянути  питання  “Про  затвердження  Порядку  встановлення  лімітів  на
використання  природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів  природно-
заповідного  фонду  місцевого  значення”  з  метою  приведення  відповідного
проекту рішення обласної ради у відповідність до вимог чинного законодавства
України.

7. Про місцеві водозабори м. Кропивницький.
Слухали: інформацію Ілика Романа Ігоровича – генерального директора

обласного комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” щодо
місцевих водозаборів міста Кропивницький.

Брали участь в обговоренні: Довбиш І.І., Погребнюк А.А., Ревенко Н.О., 
Погребнюк  А.А.  наголосив  на  необхідності  звернення  до  відповідних

обласних  та  центральних  органів  виконавчої  влади  стосовно  розробки
комплексного проекту з метою проведення розчищення річки Інгул в районі
розташування водозабору “Лелеківський” та забезпечення його фінансування.  

За  результатами  обговорення  заступник  голови  постійної  комісії
поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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Голосували: “за”- 4 особи
“проти”- 1 особа  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-  0 осіб

Вирішили:  Рішення не прийнято.

8. Про план роботи Кіровоградської обласної ради на 2019 рік.
Слухали: інформацію Ревенко Наталії Олександрівни – заступника голови

постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва  та  використання  природних  ресурсів  про  план  роботи  обласної
ради на 2019 рік.

За результатами розгляду інформації  заступник голови постійної  комісії
поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

план роботи Кіровоградської обласної ради на 2019 рік та запропонований проект
рішення.

Голосували: “за”-4 особи
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення не прийнято.

9. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів

Слухали: інформацію Ревенко Наталії Олександрівни – заступника голови
постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва та використання природних ресурсів про план роботи постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів на 2019 рік.

Брали участь в обговоренні: Погребнюк А.А., Ревенко Н.О.
За  результатами  обговорення  заступник  голови  постійної  комісії

поставила на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради на 2019 рік.

Голосували: “за”- 4 особи
“проти”- 1 особа  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-  0 осіб

Вирішили:  Рішення не прийнято.

Заступник голови постійної комісії                                              Н.Ревенко

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


